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ÜLDKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL  
 
Keila 

28.08.2023 nr 1-2/4 

Algus kell 18:30, lõpp 19.45 

Koosoleku juhataja: Vahur Suvi 

Protokollija: Piret Suvi 

 

Võtsid osa: Helle Suurlaht, Marve Merioja, Piret Suvi, Urmas Keller, Vahur Suvi, Valli Taru, 

Tarmo Loog, Kaur Kuurme, Marite-Helena Hiiemäe, Rome Tool, Maive Riismandel, Marko 

Niitsoo, Terri Mang 

Volitustega: Aet Grigorjev (Urmas Keller), Epp Orgse (Urmas Keller), Hannes Orgse (Urmas 

Keller), Merike Liidemaa (Marve Merioja), Merje Tomson (Urmas Keller), Pille Keller (Urmas 

Keller), Riin Hiieväli (Piret Suvi), Tiia Pottmann (Helle Suurlaht), Merle Kivinukk (Piret Suvi), 

Kadri Kurm (Rome Tool), Indrek Roosi (Urmas Keller), Eva Laurend (Vahur Suvi),  

Puudusid: Aart Nõmm, Anne-Ly Rõuk, Astra Tretjak, Doris Neuland Pirita, Jaanika Tuisk, 

Kadri Kosk, Keio Kanarbik, Margus Pikani, Mart Pirita, Märt Järvik, Triinu Karming, Maigi 

Ramjalg, Ragnar Kruusimaa, Moonika Ost, Kadri Palta, Avo Kivinukk, Maarja Tyler, Sean 

Tyler, Kristi Aas 

Külaline: Toomas Kreek, Eike Kreek 

 

Esitatud päevakord: 

1. Koosoleku juhataja ja protokollija valimine 

2. Koosoleku päevakorra kinnitamine 

3. HKS Läte 2023/2024 aasta eelarve ja lastevanemate õppemaksu kinnitamine 

4. HKS Läte 2023/2024 aasta revisjonikomisjoni valimine (üksnes huviliste olemasolul) 

5. Ettepanek võimaldada lastevanematel soovi korral panustada rahaliselt, kui nad ei soovi 

või ei jõua Kooli ja Seltsi heaks tehtavates töödes osaleda  

6. Muud kohapeal algatatud teemad 
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1. Koosoleku juhataja ja protokollija valimine 

Vahur Suvi avas koosoleku ning tegi ettepaneku, et tema juhatab koosolekut ning Piret Suvi 

protokollib. 

Üldkogul on esindatud 25 seltsi liiget (13 liiget kohapeal, 12 liiget volitustega). Seltsil on 44 

liiget. Koos volitustega on koosolekul otsuste vastuvõtmiseks kvoorum olemas. 

Hääletamine 

Vahur Suvi: Palun anda märku, kes on poolt, et koosolekut juhib Vahur Suvi ja protokollib Piret 

Suvi  

Poolt: 25 

Vastuhääli ei ole. Erapooletuid ei ole. 

Ühehäälselt vastu võetud. 

Otsus: 

1.1 Valida koosoleku juhatajaks Vahur Suvi ja protokollijaks Piret Suvi 

 

2. Koosoleku päevakorra kinnitamine 

Vahur Suvi luges ette koosoleku päevakorra.  

Hääletamine 

Vahur Suvi: Palun anda märku, kes on nõus, et kinnitame päevakorra. 

Poolt: 25 

Vastuhääli ei ole. Erapooletuid ei ole. 

Ühehäälselt vastu võetud. 

Otsus: 

2.1 Koosoleku päevakord on kinnitatud 

 

3. HKS Läte 2023/2024 aasta eelarve ja lastevanemate õppemaksu kinnitamine 

Vahur Suvi tutvustas lühidalt juhatuse poolt kokku pandud eelarvet. 2022/2023 õppeaastal oli 

koolis 163 last, tänasel päeval on ka 163 last. On toimunud laste liikumisi, on olnud minejaid 

ja tulijaid. Riigi rahastus sõltub novembri alguse seisuga koolis õppivate laste arvust. 

Kohalolijad arutasid, miks on lapsi jäänud aasta-aastalt vähemaks. Üks põhjuks on kindlasti 

suur konkurents, vanematel on võimalik valida mitmete koolide vahel.  Arutleti ka, kuidas 

õpilaste arvu taas suurendada.  
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Hääletamine 

Vahur Suvi: Juhatus teeb ettepaneku kinnitada eelarve ning õppeaastal 2023/2024 õppemaksu 

mitte tõsta. Jätta õppemaksu summaks 1689,60 euro aastas. Kuna õppeaasta sees õppemaksu 

tõsta ei saa, siis tagavaraplaan on, et vajadusel kehtestame õppeaasta sees uuesti õppevahendite 

tasu. 

Poolt: 25 

Vastuhääli ei ole. Erapooletuid ei ole. 

Ühehäälselt vastu võetud. 

Otsus: 

3.1 Kinnitada HKS Läte 2023/2024 aasta eelarve ning õppemaksuks 1689,60 eurot. 

 

4. HKS Läte 2023/2024 aasta revisjonikomisjoni valimine (üksnes huviliste olemasolul) 

Vahur Suvi küsis, kas kohalolijatest keegi soovib osaleda revisjonikomisjoni töös. Soovijaid ei 

olnud. Teema lõpetati. 

 

5. Ettepanek võimaldada lastevanematel soovi korral panustada rahaliselt, kui nad ei       

soovi või ei jõua Kooli ja Seltsi heaks tehtavates töödes osaleda  

Vahur Suvi selgitas antud teema tausta. Läte kool toimib paljuski vanemate vabatahtlikul 

panustamisel erinevate tegevuste kaudu. Kool on kasvanud ja aasta-aastalt jääb õhinapõhisust 

vähemaks. Juhatusele on mitmed vanemad andud tagasisidet, et kuna nad ei jõua panustada 

oma ajaga, siis sooviksid nad anda rahalise panuse kooli toimimisse. Juhatus pakub välja idee, 

et vanemad, kes ei soovi või ei jõua panustada kooli juures oma ajaga, saaksid teha vabatahtliku 

annetuse ja selleks õppeaastaks loetakse nad klassi juures tehtavates töödes ja toimetustes 

osalejaks. Vabatahtliku rahalise panustaja kohta liiguks info klassivanemale, kes teab asjaga 

arvestada. Küsimus on, milline võiks see vabatahtlik summa olla. 

Seltsi liikmed arutasid antud teema erinevaid tahke. Summa, mis enim esile kerkis oli 150 eurot. 

Hääletamine 

Vahur Suvi: Teeme 2023/2024 õppeaastal piltootprojekti, et vanemad, kes ei soovi või ei jõua 

Kooli ja Seltsi heaks tehtavates töödes osaleda, saavad teha vabatahtliku annetuse vähemalt 150 

eurot ja siis on nad selleks õppeaastaks oma panuse andnud.  

Poolt: 20 

Vastu: 0 
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Erapooletuid: 5 

Otsus: 

5.1 Võimaldada vanematele 2023/2024 õppeaastal vabatahtliku annetuse tegemise võimalus 

(vähemalt 150 eurot) ja lugeda sellega nendepoolne Kooli ja Seltsi heaks tehtud panus 

sooritatuks. 

 

6. Muud kohapeal algatatud teemad 

• Arutati, kuidas suurendada Seltsi liikmete hulka.  

• Millised oleksid kooli võimalused, et paremini nähtaval püsida. Tehti ettepanek lisada 

kooli kodulehele lugusid Läte kooli vilistlastest. 

• Seltsi liige küsis, kas kool on leidnud reaalainete õpetaja. Hetkel veel mitte, aga otsime 

edasi ja ka eelarves on vahendid tema jaoks olemas. 

• Samuti küsiti, kas vanemad saavad suve hakul korraldatud kooli sisekaemusest 

tagasiside. Küsitluse kokkuvõte on valmis ja uue kooliaasta alguses saavad vanemad ka 

sellest ülevaate. 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/                                      /allkirjastatud digitaalselt/ 

Vahur Suvi                                                                    Piret Suvi 

Juhataja                                                                     Protokollija 


